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Afd.20, Vestergade 
Bestyrelsesmøde 2. marts 2023 

 
Godkendelse af dagsorden. 
  

Godkendt. 
 

 

Siden sidst. 
  

Sagen vedr. træerne mod Havleddet 9. 

Der er enighed om, at det ved markvandringen blev aftalt overdraget til Stina, DOMI.  

Kirsten skriver til hende. 

 

Vi har endnu ikke fået en tidsplan for udvidelsen af terrassen ved festlokalet. 

Kirsten tager fat i Kent. 

  

 

Forberedelse til bygningsgennemgangen 13.marts. 
 

  Lugten i nr.69 er altså et problem. Det er ved at være en skandale, at det ikke er løst, da det nu har stået 

 på i uendelige tider. 

 Svend har haft fat i de håndværkere, som har set på det, så vi håber, problemet snart findes -og løses! 

 

 Vi vil prøve at tage en snak med DOMI vedr. vedligeholdelsen af fællesvejen ved nr.69. 

 Det er urimeligt, at vi skal betale, når bebyggelsen bagved er øget.   

 Afgørelsen er dog tinglyst, så det er nok umuligt at ændre. Men hvis man ikke prøver, sker det jo i hvert  

fald ikke. 

 

Der er STORT ønske om at få affaldscontainerne flyttet. 

Vi vil gerne have dem flyttet over mod skoven, da de står får tæt på bebyggelsen. 

De stinker !!!! -og er ikke just det smukkeste indgangsparti til blok 4. 

   

  

Rådighedsbeløbet. 
  

Beløbet er for nu ca.8.000 kr. 

 

 

Evt.: arrangementer for beboerne. 
 

Sussi og Ellinor vil samle idéer til kommende arrangementer. 

Vi vil forsøge at få den årlige forårsfrokost arrangeret til søndag d.16.april, 

så sæt allerede nu et stort X ved den dato. 

 

 

Eventuelt. 

Vi skal have oprettet en ”RÅGEBANDE”. 

Henning har foreslået idéen, og har en umiddelbart enkel -og lovlig- løsning på at gøre livet 

uudholdeligt for de mange larmende råger. 

MELD JER TIL HENNING, (mobil: 40940415) Vestergade 91, 1. th., hvis I vil være med til en sjov 

dag, hvor vi vil gå til ”angreb” med de ”våben”, vi nu har at gøre med. 

 

 

 

Venlige hilsner fra Bestyrelsen 

 


